
Police, 19 lutego 2025 r. 

 

Protokół nr 1/2025 posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Policach 

 

 Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie w siedzibie Starostwa Powiatowego w Policach w dniu 

19.02.2025 r. 

 

I Obecność: 

 

Liczba członków komisji  - 6 radnych 

Obecnych na posiedzeniu komisji - 4 radnych 

 

- Agnieszka Rychlik-Bakalarz - Dyrektor Wydziału Prezydialnego 

- Daniel Kiełczewski - Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Strategicznego 

 

Nieobecni radni: Okopny Jerzy, Czubara Tomasz. 

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Policach oraz zaproszonych gości 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

II Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  
4. Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z dnia 4 grudnia 2025 r. 
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2024 r. 
6. Analiza funkcjonowania wybranej komórki organizacyjnej Starostwa Powiatowego 

w Policach (Wydział Prezydialny i Wydział Rozwoju Strategicznego). 
7. Wnioski i oświadczenia. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
III Przebieg posiedzenia 

 

Ad 1-2. 

Przewodnicząca Paulina Pietras-Lewicka otworzyła posiedzenie, przywitała zaproszonych 

gości oraz na podstawie listy obecności stwierdziła obecność 4 członków komisji. 

Ad 3. 

Przewodnicząca Paulina Pietras-Lewicka przedstawiła porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad 4. 

Członkowie zapoznali się z protokołem Nr 5/2024. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem protokołu.  



 Za przyjęciem protokołu głosowało 3 radnych. Radny Andrzej Bednarek wstrzymał się od 

głosu. 

Ad 5. 

Członkowie zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Rewizyjnej w 2024 roku. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

Za przyjęciem sporządzonego sprawozdania głosowało 4 radnych. 

Ad 6. 

Przewodnicząca udzieliła głosu Dyrektor Wydziału Prezydialnego by opowiedziała o nowo 

powstałym wydziale. Wydział ten został przekształcony z działu promocji, składa się z 6 osób. 

Wydział głównie zajmuje się social mediami, organizacją różnego rodzaju wydarzeń. 

Radny Andrzej Benarek zadał pytanie czy Rzecznik Prasowy również wchodzi w skład 

wydziału. Dyrektor odpowiedziała, że Rzecznik Prasowy jest osobną jednostką. 

Radni zgodnie wyrazili opinię, że widać ciągłe działanie ww. wydziału i pochwali 

zaangażowanie pani dyrektor. 

Przewodnicząca udzieliła głosu Zastępcy Dyrektora Wydziału Rozwoju Strategicznego by 

opowiedział o nowo powstałym wydziale. Pan Daniel Kiełczewski opowiedział o tym, iż 

wydział jest w fazie budowy i organizowania się. Wiadome jest, że wydział będzie zajmował 

się konkursami sportowymi, organizacjami pozarządowymi, pozyskiwaniem środków 

zewnętrznych. Wydział będzie wspierał procesy inwestycyjne. 

Wydział we własnym zakresie tworzy ankietę dla mieszkańców, która ma wpłynąć na 

całościową strategię powiatu na rok 2025.  

Radni pochwalili fakt, że taka ankieta powstaje, ale zwrócili uwagę żeby pytania w niej 

zawarte były dostosowane do możliwości zadań powiatu. Przewodnicząca podała przykład 

wspomnianej wcześniej przez pana Daniela Kiełczewskiego edukacji, że nawet po 

wypowiedzeniu się mieszkańców w temacie edukacji, to powiat nie jest właściwy by móc 

wpłynąć na zmiany w szkołach podstawowych, gdyż jest to właściwość gmin. Pan Daniel 

Kiełczewski podziękował za uwagę i powiedział, iż uwzględnią to w ankiecie. 

Przewodnicząca podziękowała gościom za przybycie. 

Ad 7. 

Brak nowych wniosków i oświadczeń. 

Ad 8.  

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 

 

 


